
Bestyrelsesmøde i Finnebyens Gundejerforening d. 7. august kl. 19.30 
på Svanekevej 6.  
Deltagende fra bestyrelsen: Birk, Niels, Kjeld, Ane og Pernille 
Gæster: Hanne (fra Trillegården), Birgitte og Peter. 
 
Dagsorden 

• 1.Valg af referent 
• 2. Kort runde (velkommen tilbage fra sommerferie!)  
• 3. Tryghed i Finnebyen 
• 4. Hængepartier fra sidste møde: 

o Udarbejdelse af liste med vejspioner – hvem udfører? 
o Opkøb af restlager fra 75-års jubilæum (Birk) 
o Status på teltsituationen. Både om der er indkøbt mere siden sidst, om Benjamin 

fortsat vil opbevare teltene og om vi har fået rettet prisen på teltudlejning fra 
200 til 250 kr. 

o Status på samarbejde i forhold til leje af forsamlingshuset jf. sidste referat. 
• 5. Hurtigt opsamling i forhold til mail vedr. vejbomme. 
• 6. Kalenderbingo 
•  Eventuelt 

 
Referat  
(Dette referat er offentligt tilgængeligt, bl.a. fordi det er at finde på Finnebyens hjemmeside. 
Et mere detaljeret referat er udsendt på email til de finnebyboere, der har ønsket at modtage 
email fra bestyrelsen). 

1.Valg af referent: Pernille 

2. Kort runde (velkommen tilbage fra sommerferie!) Præsentation af og for gæster 
 
3.Tryghed i Finnebyen: 

a. Der er blevet udfærdiget en udførlig oversigt over antal af indbruds-
/hærværksepisoder over det sidste år. 1/5 af finnebybeboerne har oplevet indbrud 
og/eller hærværk. Derudover kommer salg af hash og indbrud i børnehaven, 
søgende folk i haver og lign. Ingen af de to siders dokument-oversigt af sager har 
ført til handlinger hos politiet: Ingen sigtelser eller anholdelser. 

b. Det blev drøftet, hvordan det giver mening at arbejde med problemerne omkring 
tryghed.  

4. Hængepartier fra sidste møde: 

c. Udarbejdelse af liste med vejspioner (der ’spotter’ ny-tilflyttere og giver lyd til 
bestyrelsen) – hvem udfører?  

- Listen findes i tidligere referat. Skrives ind i drejebogen. (Kjeld) 
d. Opkøb af restlager fra 75-års jubilæum (Birk) 

- Dialog med Ditte om opkøb af restlageret. Vi afventer pris, men køber det. 



e. Status på teltsituationen. Både om der er indkøbt mere siden sidst, om Benjamin 
fortsat vil opbevare teltene og om vi har fået rettet prisen på teltudlejning fra 200 til 
250 kr. 

- Der er købt tag og to nye sider indkøbes, det er dermed præsentabelt. Vi 
skal have lavet en lille vejledning, så teltene ikke pakkes våde ned. Jette på 
Årsdalevej opbevarer fortsat teltene. Vi vil forsimple udlejningen, så Niels 
står for booking af teltene. Kjeld og Niels retter pris og laver nu seddel til.  

5. Status på samarbejde i forhold til leje af forsamlingshuset jf. sidste referat. 
i. Intet nyt. 

6. Hurtigt opsamling i forhold til mail vedr. vejbomme. 
Emnet stier blev drøftet, men eftersom det er en privat fælles vej, vedkommer det ikke 
bestyrelsen og overlades til den konkrete vej.  
 
Evt.  

- Vi har fået Mobilepay. 
- Næste møde skal have et punkt i forhold til at rekruttere flere medlemmer 

til foreningen, samt punkt om Finneposten. 
- Ændret dato for mostedag til 20.10.24 
- Kommende datoer for bestyrelsesmøder:  

• 11.sep. kl.19.30 hos Niels, Svanekevej 7 
• 27.okt. kl.10.00 hos Kjeld, Rytterknægten 19 
• 23.nov. kl.10.00 hos Ane, Arnagervej 2 

 

 


